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EU Declaration of Conformity
Déclaration UE de Conformité

Minirupteurs subminiatures étanches - Série V4S
Sealed subminiature microswitches - V4S series

Crouzet
12 rue Jean Jullien-Davin, 26000 Valence - France

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.
Cette déclaration est émise sous la seule responsabilité du fabricant.

Types : 83180
83181
83183
83186

Part numbers and standard combinations defined in the latest issue of the product sheet

available on www.crouzet.com
Références et combinaisons standards définies dans la derniére version de la fiche produit disponible sur
www.crouzet.com

The object of the declaration described above is in conformity with the relevant Union

harmonisation legislation.
L'objet de cette déclaration, défini ci-dessus, est conforme a la législation harmonisée de I'Union Européenne.

RoHS DIRECTIVE - DIRECTIVE RoHS

following the provisions of the RoHS Directive 2011/65/EU, modified by Commission Delegated

Directive 2015/863/EU of march 31st, 2015 amending Annex Il.
selon les dispositions de la Directive RoHS UE/65/2011, modifiée par la directive déléguée 2015/863/UE du 31
mars 2015 concernant I'annexe |I.

- ENIEC 63000 : 2018

LVD DIRECTIVE - DIRECTIVE Basse Tension

= ENIEC 61058-1 : 2018
= EN60947-5-1:2017 + AC : 2020

following the provisions of the LVD Directive 2014/35/EU
selon les dispositions de la Directive Basse Tension UE/35/2014

* Mounting and connecting instructions defined in catalogues, data sheets and instruction

notices must be respected by the user.
L'utilisateur doit respecter les instructions de montage et de branchement définies dans les catalogues,
fiches techniques et autres notices.
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